2024-2025 學年度 幼兒班(K1)入學申請

感謝你選擇劍鳴幼稚園為 貴子弟求學之所。家長可於下列申請期限內透過本園網上報名系統遞交入學申請。

年龄	2 歲 8 個月至 4 歲 (2021 年 12 月 31 日或之前出生者)	
開課日期	2024年9月2日	
開始申請日期	2023年9月6日上午9時	
截止日期	2023年9月13日下午5時	
接見月份	2023 年 11 月	

School Year 2024-2025 <u>Admission Application for Nursery Class (K1)</u>

Thank you for entrusting your child's education to Keen Mind Kindergarten. Application for admission can be submitted through our <u>Online Application System</u> within the period stated below.

Age	2 years 8 months – 4 years old (born on or before 31 December 2021)	
School Commences	2 September 2024	
Application Starts	6 September 2023 9:00 a.m.	
Deadline	13 September 2023 5:00 p.m.	
Interview Month	onth November 2023	

Keen Mind Kindergarten & Nursery 劍鳴幼稚園/幼兒園

2024-2025 學年度 幼兒班 K1 報名須知

日期 (2023)	內容	備註
9月6-13日	家長登入本校網頁,填寫網上入學申請表,並以「附加檔案」方式提交以下文件: 1. 學生相片 2. 出生證明書副本 3. 報名費\$40 收據 (匯豐銀行或櫃員機繳交) <i>恕不接受網上轉賬</i> 銀行名稱:匯豐銀行 賬戶號碼:411-363963-838 賬戶名稱:IVY EDUCATION DEVELOPMENT LIMITED TRADING AS KEEN MIND KINDERGARTEN	 ▶ 9月13日下午5時正截止報名 ▶ 紅色星號(*)的項目必須填寫,未能完成該項目將不能提交網上報名表 ▶ 請確認提交正確無誤的電郵地址,以確保能接收本園發出之「確認申請」 ▶ 報書費恕不退還 ▶ 根據教育局條例,非本地兒童必須獲本港居留方可申請
10 月中旬	本園將以 SMS 通知,同時以電郵方式發出「面試接見信」	面試日將於11月上旬舉行
11 月上旬	請家長自行列印「面試接見信」及帶備信中列明之文件,於指定日期及時間出席面試	請提早 10 分鐘到校辦理登記手續, 屆時只需一位家長陪同幼兒進入面 試室
12 月上旬	「面試結果」將以 SMS 及電郵發送通知家長	新生註冊手續將於12月中旬辦理

Useful Information for K1 Application (2024-2025)

Date (2023)	Description	Remarks
6-13 September	Please visit our school website, fill in the Online Application Form and attach the documents below: 1. Student Photo 2. Copy of Birth Certificate 3. Application fee \$40 with receipt (paid at HSBC or ATM) Online transfer is not accepted Bank Name: HSBC Account Number: 411-363963-838 Name of Bank Account: IVY EDUCATION DEVELOPMENT LIMITED TRADING AS KEEN MIND KINDERGARTEN	 Deadline for application: 13 Sep 2023 (5:00 pm) All fields marked with (*) are mandatory. Please ensure your email address is correct for receive the confirmation and latest updates from us. Application fee is not refundable. Non-local children who wish to apply must have the right of abode in Hong Kong according to the Education Bureau regulations.
Mid-October	All applicants with an interview invitation will be notified by SMS and email.	K1 interview will be held in early November.
Early November	Please print and bring the "Interview Invitation Letter" along with the required documents for the interview.	Please arrive 10 minutes early for the registration procedure. Only one parent can accompany the applicant during the interview.
Early December	Parents will be notified of the Interview Results by SMS and email.	Registration for new students will be held in mid-December.

05.09.2023